
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

RESUM DE LA SESSIÓ DEL CONSELL 
DE BARRI DE CAN PEGUERA 

 
Data: 21 de novembre de  2017 
Lloc:  Casal de Barri La Cosa Nostra 
Hora inici: 19.10 
Hora de finalització: 21.00 
 
ASSISTENTS: 
 
Taula 
 
Presideix la mesa el Sr. Toni Tallada, com a president del Consell de Barri, la Sra. Gemma Arau, 
gerent del Dte. de Nou Barris, el Sr. Pep Ortiz, vicepresident del Consell de Barri,  el Sr. Carlos 
Izquierdo, conseller tècnic del Districte de Nou Barris, i Rafel Tubau, tècnic de barri.  
També es compte amb la presència d’Eva Luengo, tècnica municipal de Democràcia Activa, Pol 
Font, coordinador municipal del Pla de Futur de Can Peguera. 
 
Entre el públic són presents els consellers municipals, Paco Garcia(PPC) i Joaquim Sangrà (ERC). 
Unes 100 persones de públic, entre les quals representants de les entitats AV Can Peguera, 
Associació Juvenil Tronada, Penya Blaugrana de Can Peguera,  Grup de Dones de Can Peguera i 
Can Ensenya. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1.     Pla de Futur de Can Peguera.  
2.     Nova normativa de participació de l’Ajuntament. 
3.     Precs i preguntes 
 
PUNTS TRACTATS 
 
S’incorpora a petició de l’AV de Can Peguera, un punt nou, per a presentar el projecte APORTA. 
 
Cristina, la coordinadora del projecte fa un breu explicació del projecte i realitza una 
presentació de 6 de les persones veïnes del barri, que començaran a fer visites als diferents 
habitatges del barri. 
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1. Pla de Futur de Can Peguera. 
 

 
El Sr. Pol Font entrega al públic assistent una carta de consentiment d’utilització de la imatge 
personal, donat que es pretén fotografiar/filmar tot els processos participatius del Pla de Futur 
de Can Peguera. 
La Sra. Eva L. Ens explica la situació del projecte anomenat Balcó dels equipaments, amb una 
reunió prevista la setmana vinent d’informació als equips d’arquitectes que s’han presentat al 
concurs. 
 
També explica que està previst iniciar la Taula de Treball de Habitatge i Espai Públic del Pla de 
Futur de Can Peguera, i convida als veïns a participar en la mateixa. 
 
INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
 
El Sr. Pep O. Convida també als veïns a assitir a les assembles que es realitzen el darrer dijous 
de cada mes al local de l’AV per treballar el Pla de Futur. 
Manifesta que aquest procés serà llarg i complexa, i confirma que els estudis que s’estan 
realitzant als habitatges confirmant la situació denunciada per l’AV respecte dels mateixos: 
humitats, dèficits d’aïllament,... 
 
Un vei pregunta per la notificació que li ha arribat d’una empresa que treballa per l’Ajuntament.  
 
En resposta a aquest veï, el Sr. Pol F. Informa de que aquesta notificació s’ha enviat a totes les 
casses que tenen jardí, amb l’únic objectiu de topografiar el jardí, i concretar les “cotes” reals 
de les entrades de les cases. 
 
2.     Nova normativa de participació de l’Ajuntament. 
 
El conseller tècnic, Sr. Carlos Izquierdo, fa una breu presentació de la nova normativa de 
participació, explicant especialment l’apartat referent a la Iniciativa ciutadana. 
 
INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
 
El Sr. Pep O. Comenta que aquesta nova normativa significa un salt qualitatiu a la ciutat, però 
també explica que al Districte de 9B ja fa molt anys que els veïns poden introduir punts a l’ordre 
del dia dels Consells Plenaris. 
 
La Sra. L. Pregunta fins a quin punt son vinculants les consultes ciutadanes. 
 
El Sr. Carlos I. Respon que les consultes no poden ser legalment vinculants. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

També explica algunes aspectes nous en referència a la convocatòria de consells extraordinaris 
de barri. També en resposta a una veïna comenta qui son els límits respecta de que es pot 
consultar. 
 
INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
      
Es demana el perquè s’ha retirat la parada de l’autobús de la Plaça Madres de Mayo, i es 
manifesta en contra. 
 
La Sra. B. Torna a demanar la substitució dels actuals bancs del carrer Vilaseca, donat que son 
baixos i la gent gran no pot aixecar-se. També comunica que al carrer Vilaseca, 2, s’està 
aixecant el terra. 
 
La Sra. F. Ens diu que va realitzar una queixa de la neteja del carrer Bellcaire (del números 52 al 
83), sobretot amb la cantonada amb Capset, amb data 17 d’octubre.  Creu que la resposta que 
li ha donat l’ajuntament no es certa, i demana una millora. 
 
La Sra. C. Demana una rebaixa del seu IBI, i ens aporta la documentació al respecte. 
 
El Sr. A.P. comunica que només s’han canviat llistons dels bancs del carrer Vilaseca. Creu que no 
es neteja prou. 
 
La Sr. N. explica que segons ella només hi ha un operari de la neteja, i que per això els carrers 
del voltant de la plaça Darnius estan bruts. 
 
La Sra. A. Ens informa de que les brigades de neteja deixen les bosses industrials 
d’escombraries al carrer, i passen dies sense recollir-se. 
 
La Sra. M. Comenta que te els contadors de l’aigua compartits entre diferents habitatges. 
 
El Sr. Cl. Ens diu que a Vilaseca, 9, els contenidors d’escombraries estan sobre els embornals i 
provoca congestió dels mateixos. 
 
La Sra. F. Creu que el barri està deteriorat, amb poca neteja. 
 
El Sr. V. Comenta que al carrer Espinauga hi ha arbres sense manteniment adequat, on un cop 
tallats rebroten moltes branques de manera no controlada, provocant perill. 
 
Una veïna també comenta el problema dels excrements de gossos a la rampa del carrer  
Cornudella. 
 
La Gerent del Districte, Sra. Gemma Arau, dona resposta a aquestes demandes. 


